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ČESKO: Zpěvák Daniel Landa se v rozhovoru pro magazín Reflex vyjádřil k očkování, ale i k
tomu, že neplánuje žádné koncerty.

 

„Odmítám tuhle novou zdravotní diktaturu,“ podotkl.

 

Landa nechce koncertovat za současných podmínek. Podle jeho slov jde o jeho politické rozhodnutí,
protestní postoj, který chce projevit veřejně a jednoznačně. Pokud něco považuje za drzé, nelogické
až trestuhodné, nemůže to dle svých slov přijmout. „Jsem s tímto chováním vlády a politiků naprosto
v nesouladu,“ poznamenal Landa.

Co se týče očkování, Landa se očkovat nenechá. „Kdybych byl riziková skupina, možná se taky
nechám očkovat. Ale já do ní nespadám. A i kdybych spadal, stejně trvám na dobrovolnosti, která
tady jasně byla zaručena na začátku,“ poznamenal Landa s tím, že je tady obrovská manipulace,
která mu vadí. Ve svých argumentech se mimo jiné odvolává na názor profesora Berana a jiné
odborníky, kterým dle svých slov věří.

„Odmítám dělit své fanoušky, dělit své publikum. Protože se oni sami cítí zdraví na to, aby šli na můj
koncert, stačí mi to,“ poznamenal dále Landa, že ve chvíli, kdy mu toto vláda neumožňuje a nutí jej
fanoušky rozdělovat, koncertovat opravdu nebude. „Nebudu odvádět výpalné z vakcín a testů,“
dodal.

Věří i v to, že se na jeho stranu přidají další umělci. „Ale je to stejně jedno. Alespoň můžu být oporou
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lidem, kteří cítí stejně. Nemůžu dělat věci, jimž nevěřím. Pokud je podle mne něco daleko za čarou,
nemůžu se před tím ohnout a vyjádřit tak souhlas. Musím hledat cesty, jak zamezit, aby se mocní
takto mohli chovat k občanům. Zatím sice moc možností, jak jim v tom zabránit, nemám, ale aspoň
něco. Nevzdávat, kapka ke kapce,“ dodal Landa.

Už v minulosti se Daniel Landa spolu s Jankem Ledeckým pokoušel prosadit svůj recept na to, jak
bezpečně vrátit kulturní i sportovní život. Landa se rovněž několikrát objevil na demonstracích proti
„covidovému teroru“, kde například vyzdvihoval slova již zmiňovaného profesora Jiřího Berana,
světově uznávaného epidemiologa, jehož názory však ministerstvo řadí mezi dezinformace. Opatření
se podle něj mají dělat cíleně, aby byly chráněny ohrožené skupiny, nikoliv plošně.

 

Loni v létě také Landa představil spolu s Lou Fanánkem Hagenem svou petici, Blanický manifest. V
něm požadovali, aby Parlament a Senát nepodléhaly „globálním hysteriím“, ale řešily skutečné
problémy a aby skončilo omezování svobody.
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